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Geachte statenleden,

Naar aanleiding van de vele klachten omtrent de veiligheid van onze bezorgde kiezers willen wij u  middels deze 
brief graag informeren over de zorgen omtrent de biovergistingsinstallatie van de firma van de Groep in 
Spakenburg

Als lokale politiek partij, de CAP, worden wij door het college verwezen naar de provincie die als toezichthouder 
verantwoordelijk is, om die reden willen wij u middels deze brief informeren. 

Dat betreft ook de melding die ik gedaan heb over een calamiteit op het terrein van de firma. van de Groep die 
plaats gevonden heeft op woensdag 12 oktober, een melding van burgers.

Vrijdag jl. heb ik de melding doorgegeven aan Jeanet van Wijk, de contactpersoon van de provincie dat een 
vergistingstank het heeft begeven of uit elkaar geploft is, en dat er 150 ton vuiligheid op het terrein is 
gestroomd. Twee dagen zijn ze aan het opruimen geweest en er hing een ondraaglijke stank in ons dorp.
De CAP heeft een jaar geleden bij de stankklachten die er toe al waren, gemeld aan onze kiezers dat we de 
firma van de Groep een kans moesten geven en dat er afdoende maatregels zouden worden genomen om de 
stank overlast tegen te gaan. En dat we als gemeente medewerking moesten verlenen om aan de Kyoto 
verplichting te voldoen. Een jaar verder moeten we constateren dat de stank onverminderd  is en het draagvlak 
voor dit bedrijf onder de burgers is verdwenen. Het bedrijf tast de kwaliteit van de woonomgeving dermate aan 
dat wij hier  geen verantwoordelijkheid voor kunnen nemen.
Melden helpt niet en wordt ongeloofwaardig als er geen verbeteringen komen. Recent heeft er een calamiteit 
plaats gevonden die niet bij de gemeente gemeld is gaan de burgers zich ook nog zorgen maken. De CAP is zo 
ver dat wij voorlopig alle medewerking voor verplaatsing en uitbreiding van dit bedrijf in deze vorm zullen stop 
zetten. De keuze voor de vestiging van een dergelijk bedrijf in een directe woonomgeving is een foute keuze 
geweest en 300 meter verplaatsen heeft geen zin.

Opmerkingen van burgers zijn: 
• Hoe veilig is het bedrijf? Stel dat een brok beton van de silo de ammonia tank had geraakt, die op enkel 

meters afstand staat   op het zelfde terrein, wat zouden dan de gevolgen kunnen zijn, hoeveel 
slachtoffers zullen er dan zijn.

• De silo's zijn destijds gemaakt voor opslag, hebben ze nu niet een ander functie.
• Hoe kan het dat zo'n silo het begeeft?
• Waarom wordt deze calamiteit niet bekend gemaakt? Nergens is er een melding.
• Kunnen we toestaan dat de provincie een proeftuin (gasfabriek) heeft in onze gemeente waar blijkbaar 

zeer ernstige gevolgen uit kunnen ontstaan en waar blijkbaar onvoldoende toezicht is?
• Waarom neemt de provincie de stankoverlast voor de inwoners niet serieus?
• Kan de melding van stankoverlast ook eenvoudiger?
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